

AND DESCRIPTION OF THE PARTY OF

4天遊: \$569Adir/\$559Chd

經典凱恩斯

Cairns Classic 3 Days/4 Days Tour

場地多表/4表遊

費用包含 Inclusions

酒店:全程4★酒店住宿 4★ Hotel accommodation

交通:全程機場酒店接送 (早上航班離開須附加費) Coach Transportation

門票:行程中所列景點門票 Admissions as indicated

膳食:酒店早餐, 行程上所列午餐 (B=早餐, L=午餐) Hotel breakfast & Lunch as indicated (B=Breakfast, L=Lunch)

費用不含 Exclusions

機票:國際,國內航班機票及其稅 International, domestic airfare & taxes

小費:\$5/人/天 \$5/person/day

門票:自費項目 Optional Programs

險:強烈建議購買旅遊保險
Travel insurance (strongly recommended)

消費:一切純屬個人性質消費 Personal expenditure

預訂條款 Terms & Conditions

■ 12歳以下為兒童價格。

Child price which applies to child under 12 years.

② 行程所列的景點門票僅供參考, 以當天景點門牌價格為準。 Admission rates listed in itinerary are for reference only; and subject to change.

③ 旺季附加費(公眾假期, 學生假期, 比賽, 展會及中國新年期間), 請電話諮詢。 Please call to check Peak Season surcharges.

△ 行程中一日遊順序會根據出團日期而調整。

Actual order of itinerary may change according to day tour departures.

- ⑤ 爲保障所有乘客利益,請參團客人準時在出發地點或接送地點等候,逾時不到,則視爲自動放棄,不予退款。 Passengers must arrive pick up point on time, due to guide will leave on time to protect all other passengers on tour continued for their itinerary.
- ⑤特殊情況下列如人數、天氣,交通,接送機等原因但不只限於此原因,本公司保留修改行程,取消或替換旅遊項目, 延長或縮短路程的權利。

Special conditions occurred like weather, traffic, flight delay or more, we reserved the rights to change, amend or cancel the itinerary.

本公司不負責任何因交通或意外所導致行程延誤之客人損失。 We do not take any responsibilities for any loss or delay due to traffic or any accident.

图 出發日期14天前免費取消, 出發日期14內前取消將收取50%團費, 出發日期7天內取消恕不退款.
Cancellation 14 days before departure – no fees apply; cancellation within 14 to 8 days before departure – 50% cancellation fees applied; cancellation within 7 days – non-refundable.

② 免費接當天9am前抵達的航班機, 送當天6pm後離開的航班機, 其他時間需額外收費。
Free pickup flights arrive before 9am at tour day. Free drop off flights depart after 6pm. All other time transfer fee apply

陽光3天遊A-B-C/陽光4天遊A-B-D-C

接機 > 市區觀光 Cairns City Tour

中文導遊在機場迎接您,前往凱恩斯熱帶植物園,這裡匯集了澳大利亞本土和世界其他地區的熱帶植物,是澳大利亞熱帶植物最齊全的植物園。進入凱恩斯市區,你即刻能感受到這個海濱小鎮濃濃的度假風情。<mark>商業街、海濱大道、遊船碼頭</mark>和作為凱恩斯地標的大型<mark>露天游泳池都</mark>是深受遊客喜愛的地方。行程結束後回酒店休息。

Meet and greet by our friendly guide at the airport, visit Cairns Botanic Gardens. Explore Cairns city area including Esplanade,

Reef fleet terminal and Lagoon etc.

大堡礁-

大堡礁一日遊(無導遊陪同) 酒店早餐,自助午餐 Great Barrier Reef (No Tour Guide) (B, L)

早上09:30-10:00客人步行至大堡礁碼頭。搭乘豪華遊船前往綠島大堡礁。綠島如同一塊鑲嵌在海水中的祖母綠,寧靜而美麗。綠島四周圍被美麗的珊瑚群包圍著(世界文化遺產,歸屬國家公園法律條規保護),透過玻璃底船或者浮潛(二選一),你可欣賞海底精彩世界,色彩斑斓形狀各異的珊瑚,品種豐富的熱帶魚,還有自由游翼的大海龜。如果你玩累了,還可以躺在潔白柔軟的沙灘上,吹清涼的海風。除此以外島上的鱷魚館也是一大亮點,可自費參觀餵魚及鱷魚餵食表演。也可自費參加潛水(\$172人)、海底漫步(\$180/人),或是直升飛機(10分鐘 \$199/人, 15分鐘 \$269/人) 從空中欣賞大堡礁美景。

Own arrange to wharf between 09:30-10:00, boarding onto the luxury cruise to Green Island. Explore the beautiful corals, tropical fish and sea turtle through the glass bottom boat or snorkelling (choose 1), you can also visit the island's crocodile museum, enjoy the crocodile feeding show or fish feeding at your own expenses. Also may join Introductory Scuba Dive (\$172/pp), Sea Walker (\$180/pp) or Scenic Flight (10mins \$199/pp, 15mins \$269/pp).

熱帶雨林土著文化園 > 庫蘭達小鎮一日遊酒店早餐,燒烤自助午餐 Kuranda Day Tour (B, L)

09:30前往熱帶雨林公園,這裡您可以觀看土著舞蹈表演,觀看土著梭鏢投擲,親自體驗投擲迴力標,並乘坐上過二戰戰場的水陸兩用軍車到古老的熱帶雨林中去探索古老動植物。在此享用豐盛的自助午餐。下午前往"熱帶雨林第一村",自由逛街和拍照,給親朋好友買一些當地特色的旅遊紀念品,收集一些土著紀念品如迴力鏢、袋鼠皮、手工藝畫、木製的收納盒,品嚐一些當地的美食或者冰淇淋。最後遊客可以自費乘坐火車(\$50/成人,\$25/小童)或者纜車(\$55/成人,\$27.5/小童)觀賞熱帶雨林和巴倫瀑布壯麗景觀。導遊在火車或纜車終點站接客人,本日行程結束後,送往機場,結束三天團或者四天團行程。

Visit Rainforest Station for Pamagirri Aboringinal experiences including dreamtime walk, dance show and the Army Duck battlefield in World War II to explore ancient plants and animals, BBQ lunch before travel to Kuranda Village, you could find some local souvenirs, taste of local cuisine or ice cream. After, you can experience Kuranda Scenic Railway (\$50/Adult, \$25/Child) or Skyrail (\$55/Adult, \$27.5/Child) explore the ornamental rainforest and magnificent landscape of Barron Falls. Guide will pick you up from the terminus, 3 days tour / 4 days tour end and transfer to airport.

自由行(4日遊的第三天行程)酒店早餐 FREE DAY (B) 本日,您可以自由遊覽凱恩斯,休閒休息,您還可以選擇參加多種自費項目(例如騎馬、釣魚、漂流、跳傘、熱氣球),也可選擇參加當地丹翠熱帶雨林生態探秘遊或是天空之城阿瑟頓高原一日遊。

Today is free day, you can choose our optional product, or join one of our famous Daintree Tour or Paronella Park & Tablelands Tour.

大堡礁行程可從綠島升級為 Cruise could be upgrade to:

- ◆太陽戀人號摩爾外堡礁一日 Sunlover Cruise to Moore Reef
- ◆大冒險號綠島及諾曼外堡礁絕代雙礁一日遊 Great Adventures to both Green Island & Norman Reef
- ◆銀楼號阿金考特外堡礁一日遊
- Quicksilver Cruise to Agincourt Reef
- ◆太陽戀人號飛去船回或船去飛回摩爾外堡礁一日遊 Sunlover Fly/Cruise or Cruise/Fly to Moore Reef
 - Suniover Fly/Cruise of Cruise/Fly to Moore Reef 銀鎖號飛去船回或船去飛回阿金考特外堡礁一日逻 Quicksilver Fly/Cruise or Cruise/Fly to Agincourt Reef

\$100/每人 \$100/pp \$130/每人 \$130/pp

\$170/每人 \$170/pp

\$450/pp \$540/每人

\$540/pp

凱恩斯附加行程

Cairns Additional Tours

道格拉斯港丹翠峽谷生態探秘·

09:00乘車前往北部第一海灣: 棕櫚灣。棕櫚灣有各式度假小酒店,面對棕櫚樹葉搖曳的藍色海灘,是當地人結婚紀念好去處。然後去逛逛 道格拉斯港、這個曾經的小漁村,如今已是享譽世界的度假聖地,有著頂級的度假別墅和一流的餐館。無論在金色的四英里海灘上散步,

在清涼海水中衝浪游泳,亦或躺在婆娑的棕櫚樹下自由遐想,都非常愜意。在道格拉斯港的野生動物棲息地,您不僅可以享受跟澳大利亞 小鸚鵡共進午餐的樂趣,還能跟澳大利亞特色動物如袋鼠、考拉等親密接觸。這裡的居民大都是本地的特有物種或珍稀物種,野生動物棲 息地為您近距離地觀察它們在自然環境中的生態作息提供了難得的機會。隨後前往茅斯曼峽谷,觀賞丹翠熱帶雨林,遊覽與世隔絕的原 始雨林風光,觀賞頻臨滅絕的珍稀古老植物和雨林動物,戲水於冰涼清澈的山澗,享受叢林徒步的樂趣。

09:00 depart from hotel to the world renowned resort - Port Douglas along the most beautiful beaches of the Northern part - Palm Cove, explore the fancy palm trees around the golden beach. Visit the Port Douglas Wildlife Habitat and enjoy lunch with Australian Lorikeets, you could also see the Australia's iconic animals and other rare wildlife habitat closely. And then head to the Mossman Gorge, explore the Daintree pristine rainforest scenery and enjoy the bushwalking with the endangered plants and ancient rainforest animals before return back to Cairns.

Adt, \$129/小童Chd

上午09:00-09:30酒店出發前往帕羅尼拉公園,追尋日本著名漫畫家宮崎駿的足跡,並向你娓娓講述古堡背後美麗動人 的夢想成真的故事。午餐後前往被喻為"新娘頭紗"的米拉米拉瀑布,隨即前往窗簾無花果樹,你會為大自然的鬼斧神工 而讚歎。開車繼續前行,欣賞一望無際的北部高地藍色天空,抵達世外桃源般靜謐的火山湖一百靈湖,您可以沿著湖畔 小徑去尋找千年的情人樹。或者在湖邊的咖啡館點上一杯咖啡和自製的司康餅,眺望被熱帶雨林環繞的湖面,感受視覺 和味覺的雙重享受。行程結束, 踏著夕陽返回凱恩斯。

09:00-09:30 depart from hotel to Paronella Park, Pursuit the famous Japanese Cartoonist Hayao Miyazaki's footsteps to find out the story of the castle. Travel to Lake Barrine, via the Millaa Millaa Falls - known as Bride's Veil, follow by Curtain Fig Tree, and explore the blue sky, Millennium Valentine tree along the lakeside path. You could also enjoy a cup of coffee and homemade scones at the lakeside café which surrounding by tropical rainforest before head back to

\$140/成人Adt, \$110/小童Chd

熱帶雨林和清澈的河川(在條件許可的季節),欣賞留連忘返的美好風景。騎馬需穿長褲及運動鞋。 With horses and tours to suit all abilities from children to adults and beginners to more experienced rider, this really is a day out for anyone interested in encountering the wonders of riding through nature's beauty. Experienced tour guides will take you through into the rainforest and then on into the crystal clear little river (if weather permitted) as you sit back and enjoy the view from the best seat in the house, your horse.

半天的騎馬行程適合所有年齡和沒有騎乘經驗者,在馬背上來體驗我們難以忘懷的美麗風光。經過



\$369/pp

體驗從15,000英尺的高空下落,跳出機艙,以220km每小時的 速度完全自由落體大約60秒,並在開傘后體驗在空中飛翔的樂 趣。短短的時間裡會讓您有一輩子都難忘的體驗。跳傘是一生

必做的一件事。90-110公斤有額外費用。

Jump from up to 14,000ft over Cairns, reaching speeds of up to 220km/hr for up to 60 seconds for a heart-stopping, life-changing freefall! Once the parachute opens, glide like a bird for several minutes of under canopy fun. Extra fees apply if customers are 90kg+.

凌晨4點左右從酒店出發,前往馬裡巴高地,熱氣球在那裡

起飛,30分鐘的飛行時間,可以讓您體會乘空飛翔的美妙, 感受田園上空的寧静,享受雲端漫步的浪漫。大約08:30回 到酒店。

\$320/成人Adt, \$349

Pick-up at all Cairns accommodation & hotels around 04:00am to Mareeba. The balloon takes off from Mareeba on the Atherton Tablelands. Experience the fun & unique sensation of being in a balloon. Enjoy the picturesque landscape at dawn, spend 30 minutes floating, time to really breathe in the wide-open spaces!

如果您13歲以上,可以參加下午半天巴倫河漂流。2小時巴倫河 漂流, 帶您在2-3級激流中湍流穿梭, 欣賞沿岸的熱帶雨林景色, 不需要有漂流經驗。

An exciting afternoon adventure of Barron River Rafting, perfect for first time rafters with no experience necessary suitable for anyone 13 years or older. Price includes pick up from Cairns and Northern Beaches accommodations and levy.

終決定和解釋權。 d are purely for reference only. Premier Vacations and

\$199/pp

塔利河是澳大利亞最著名的全天水上漂流體驗地,如果你喜歡 刺激的行程,全天激浪漂流是最好的選擇之一。早晨6點半從市 區和北部海灘酒店出發,前往Tully河。3-4級速度等級遊客可以 在皮艇上體驗4個多小時的漂流,在熱帶雨林的湍急河流中穿梭 起伏。

The rafting on the thrilling Tully River, cut through a breathtaking World Heritage-listed rainforest, enjoy an exciting team adventure and uphold the highest safety standards to ensure an exhilarating experience. Grade 3 & 4 guided white water rafting. Transfers from Cairns Hotel around 06:30am

您的特約旅行社: our Travel Agent